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 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna MARIA KOZAK  

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, ja dziękuję za sprawozdanie 

odnośnie bezrobocia chciałabym jeszcze doprecyzować moje pytanie. Ja chciałabym wiedzieć 

ile osób zatrudniają nowopowstałe zakłady w strefie ekonomicznej i tak mniej więcej od 

2015r.? Rozmawiałam z bezrobotnym, który szuka pracy, to jest osoba 60+, mówi, że obszedł 

8 dziesięć zakładów i pierwsze pytanie to jest takie: czy ma orzeczenie o niepełnosprawności? 

Rozżalony człowiek mówi tak: słuchaj gdybym miał orzeczenie to ja bym mógł pracować na 

stanowisku sapera. Dziękuję. 

 

BURMISTRZ MIASTA 

Pani radna Kozak powróciła do sprawy zatrudnienia. Ja nie mam, i myślę, że Pani radna to 

przyjmie, że nie mam szczegółowej wiedzy co do osoby i to nie jest może ważne, ale w tej 

chwili w obszarze ulicy Strefowej funkcjonuje, nie liczę Gaspolu oczywiście, pięć 

przedsiębiorstw. Szóste jest już po uzyskaniu zgody na funkcjonowanie w strefie i łącznie te 

firmy zatrudniają, czy będą zatrudniać około tysiąca osób. 

 

 


